
ANONYMIZOVANÉ INFORMACE 

z jednání zastupitelstva obce Všemina konaného dne 7.9.2020 

 

 

 

Přítomno: 9 členů zastupitelstva, 1 host – viz prezenční listina, příloha č.1 

1. Zahájení 

Zasedání Zastupitelstva obce Všemina (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno 

v zasedací místnosti obecního úřadu v 17.00 hodin starostou obce (dále jako „předsedající“). 

Předsedající schůze konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno. Pozvánka podle § 93 odst. 1 

Zákona o obcích byla na úřední desce Obecního úřadu Všemina zveřejněna v souladu se 

zákonem po dobu nejméně 7 dní a to od 28.8. 2020 do 7. 9. 2020.  Současně byla zveřejněna 

na „elektronické úřední desce“. Předsedající schůze dále z prezenční listiny přítomných členů 

zastupitelstva (příloha 1) konstatoval, že je přítomno 9 členů zastupitelstva, (z celkového 

počtu  9 členů zastupitelstva)  takže zastupitelstvo je usnášeníschopné dle §92 odst. 3 Zákona 

o obcích a 1 host dle prezenční listiny. 

 

Program zasedání 

1. Zahájení 

2. Ověření zápisu z minulého zastupitelstva a volba ověřovatelů zápisu 

3.  Havarijní stav komunikace MK22c 

4. Vyřazení drobného majetku z evidence Obce Všemina 

5. Žádosti o finanční podporu 

6. Různé 

7. Rozpočtové opatření 

8. Diskuze 

9. Závěr 

 

Předsedající navrhuje ke schválení program jednání zastupitelstva dle pozvánky, kterou 

obdrželi všichni členové zastupitelstva 

 

Nebyly vzneseny žádné jiné návrhy ani připomínky. 

 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo Obce Všemina schválilo program jednání zastupitelstva.  
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Přesedající dal hlasovat. 

Výsledek hlasování:  

Pro: 9 členů 

Proti: 0 členů 

Zdrželo se: 0 členů 

 

Usnesení č. 337  bylo schváleno 

 

2. Ověření zápisu z minulého zastupitelstva a volba ověřovatelů 

zápisu  

Předsedající navrhuje jako ověřovatele zápisu paní ………….. a pana ……… Jako 

zapisovatelku paní……………… 

 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Všemina schválilo jako zapisovatelku paní…………………………. a jako 

ověřovatele zápisu paní ……………….. a pana…………… 

Přesedající dal hlasovat. 

Výsledek hlasování:  

Pro: 9 členů 

Proti: 0 členů 

Zdrželo se: 0 členů 

Usnesení č. 338  bylo schváleno 

 

 

Předsedající dává ke schválení zápis z jednání zastupitelstva ze dne 29. 6. 2020 

 

Ze strany členů zastupitelstva nebyly vzneseny žádné návrhy ani připomínky. Připomínky 

k zápisu předal pan ……………. písemně dne 7.9.2020 před jednáním zastupitelstva obce. Pan 

starosta požádal zapisovatelku o přečtení připomínek od pana ………….. 
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„ Vážený pane starosto, místostarostové, zastupitelé ze zákona se můžeme k minulému zasedání 

vyjádřit až nyní (z 29.6.2020). 

Nesouhlasíme s některými body, ve kterých se měnila naše výpověď. Už jsem se setkal s tím, 

že pan starosta chtěl moji slovní výpověď změnit (25.6.2020- obecní úřad), tak aby to 

vyhovovalo pouze panu starostovi. Máme za to, že toto se stalo, tentokrát, proto se k tomu 

vracíme. 

a) Průjezd tater 8.10.2019 za jeden den 20x od Medoksu a zpátky – plně naložené ( máme 

zdokumentováno) – kameninová drť. 

b) Průjezd tater s kladovkou – plně naložené o délce 14-16 m. Prázdná tatra váží 30 tun – 

plná 60-80 tun (zdokumentováno) 

c) Od doby, kdy tady byla spuštěna tato těžká technika, nám tato doprava nadělala velké 

škody, které obecní úřad nechce akceptovat. Za dobu cca 4 let zde neprojížděly pouze 

nákladní vozy, ale i zásobování do Medoksu, zemědělci s přídavným zařízením k její 

práci, svážení sena ( 1 balík sena váží 400 kg) a bylo jich na vlečce 8-10 kusů. A tak 

dále bychom mohli pokračovat. Tyto těžké vozy jste nechali jezdit po našich pozemcích 

90- 120 cm od domu, aniž byste nás na něco upozornili, či s námi tuto situaci probrali. 

Nebyli jsme přizváni k žádnému jednání, i když se nás to týkalo.  

Na problém nákladních aut jsme upozorňovali před 2 lety pana starostu (praskající 

obrubníky, prasklina na domě atd.) a byli jsme posláni k šípkům. 

d) Od doby kdy se tady dala značka 3,5 tuny, se policie sama přesvědčila o průjezdu 

nákladních aut, které zásobují Medoks, vážících více než 3,5 tuny a pokračuje se 

v ničení našeho majetku (dům, studna), ohrožení na životě a škodách okolí. 

e) Na dotaz jak by se zastupitelstvo bránilo těmto škodám, kdyby koupili tento dům, nám 

část zastupitelstva odpověděla, že jsme museli počítat s tím, že budeme mít škody, 

budeme ohroženi na majetku a také na životě. Části zastupitelů tento dotaz přišel 

k smíchu a bylo nám naznačeno, že pouze zdržujeme, že oni mají ještě jiné záležitosti 

k řešení. Takže jsme nebyli vyslechnutí až do konce a na úkor toho jsme odešli. 

f) Od pana starosty nám byla nabídnutá chatka na Příluku u Zlína v ceně 800 000,-Kč (bez 

vody, pozemek – obce), abychom se odstěhovali. V té době to byla jediná chata na 

internetu v oblasti Příluky, takže k omylu nemohlo dojít. 

Dále k pozemkům: 
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Pozemky jsme nechali vyměřit sami od obce bychom se toho nedočkali. Pozemek 312 – údajně 

vaše cesta, je náš pozemek – zahrada – zapsán v katastru Zlín. Pozemek p.č. 30 (údajně vaše 

cesta, mostek), je naše zahrada 108m2 – zapsána v k.ú. Zlín. Vaše pozemky (obecní) si musíte 

hledat jinde. Vyměření proběhlo dne 17.8.2020 za přítomnosti obecního úřadu. 

Dále k sousednímu pozemku p. č. 23 majitel pan…………... Od 25.6.2020 po dnes se obci 

nepodařilo kontaktovat majitele, aby si začal udržovat svůj pozemek dle zákona, takže tuto 

zodpovědnost převádíme na obec. Pozemek je stále z velké části neudržovaný (suché stromy, 

tráva atd). Vzrostlý ořech ohrožuje dům i naše životy (blesk, vítr, bouřky), pokud dojde ke 

škodám, budeme škodu vymáhat po obci. 

Poslední část k našim škodám způsobené těžkou technikou: 

Požadujeme okamžitou opravu studny, bez pitné vody jsme již několik měsíců (vozíme 

v kanystrech) z obce. Voda teče znečištěná s blátem, ničí nám všechny spotřebiče (pračka, 

bojler, nová myčka atd.) Paní……….. viděla, co nám teče a co používáme, pro nás je to kritický 

stav. 

Pokud obec nepřistoupí na naše škody, budeme nuceni vše řešit soudní cestou (pozemky, škody, 

obohacování, finanční odškodnění). S pozdravem …………..“ Podpisy  ……… a ………….. 

Paní ………………. se vyjádřila k zápis z minulého jednání – hlasový záznam je k dispozici 

na obci, dále zápis nebyl upraven záměrně, ale nelze vše zapisovat doslovně, proto se používá 

i zvukový záznam, který se uchovává. Minulý zápis se nebude opravovat, ale připomínky jsou 

zapsány v zápisu ze dne 7.9.2020. 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo schválilo zápis ze zastupitelstva, konaného dne 29. 6. 2020 a berou na vědomí 

připomínky k zápisu manželů ……………………. 

 

Přesedající dal hlasovat. 

Výsledek hlasování: 

Pro: 9 členů 

Proti: 0 členů 

Zdržel se: 0 členů 
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Usnesení č. 339  bylo schváleno 

 

Ohledně pozemku pana ……………. Paní……………… písemně vyzvala pana 

…………….k jednání, poněvadž se nedostavil na obec, sama navštívila bydliště pana 

……………. Manželka pana ……………. sdělila, že koncem měsíce srpna se vrátí z pracovní 

cesty z Německa a dostaví se na obec, což se k dnešnímu dne nestalo. Dne 31.8.2020 zajistili 

místostarostové vysekání trávy na pozemku kolem potoka úklid vysekaných náletů. Znovu 

budeme muset vyzvat pana ……………, aby se dostavil na obec k projednání údržby pozemku 

a také řešení vzrostlého ořešáku, který je na jeho pozemku. Bohužel obec nemá žádnou 

vyhlášku, pomocí které bychom mohli donutit vlastníka k údržbě pozemku nebo stanovit 

náhradu za údržbu pozemku. Paní …………….. navrhuje, abychom tuto situaci s komunikací 

a údržbou pozemků řešili s právníkem, Pan …………. navrhuje, dle rady krajského úřadu 

JUDr………, která takové spory řešila pro krajský úřad. Pan starosta upozorňuje, že JUDr. 

Křivánková je právnička, která nechce řešit soudní spory. Pan…….. odpovídá, že není nutné, 

abychom skončili u soudních sporů, ale aby nám pomohla komunikovat s problémovými 

občany v lokalitě, kde se nachází místní komunikace MK22c. Paní ………….. navrhuje zaměřit 

obecní pozemky od pana ……….. až po pana ……….. a pak navrhnout občanům, kteří mají 

pozemky pod komunikací ke směně za obecní pozemky. Pan starosta odpovídá, že vyměření 

není tak jednoduché, pokud necháme vyměřit pozemky, tak nám je nikdo do Katastru nezapíše, 

pokud s tím některý z účastníků nebude souhlasit. Pan …………….. oponuje, že může soused 

pozemků mít připomínku, ale katastr zaměření zapíše. Pan ………………. namítá, že stále jen 

diskutujeme, ale je nutné s tou cestou pohnout, je nutné s občany v této lokalitě jednat, nebydlí 

zde jen pan …………….a pan ……………, ale i ostatní občané, kteří zde potřebují příjezd. 

Pan ……………… je ochotný pustit majitelé nemovitostí s uhlím a dřevem, ale chce být o tom 

informován. Pan starosta vznáší připomínku, zda zastupitelé chtějí vyměřit všechny pozemky 

obecní v ulici, nebo jen od plotu k plotu, navrhuje řešit zaměření ve dvou etapách – 1. etapa od 

manželů ……….. k Medoksu a pak až k panu ……………. Dle projektanta bychom neměli 

vyměřovat, pokud nebude zasazena cesta. Pan………….. vznáší připomínku, že by mělo být 

zohledněno, aby komunikace nebyla tak blízko nemovitosti, což bylo dáno posudkem odborné 

firmy, my necháme zpracovat projekt a nebude nám k ničemu, když s tím pan …….. nebude 

souhlasit. Pan starosta odpovídá, že cesta je v pasportu od roku 1976 a pan ………. s tím nic 

neudělá, je spousta silnic 2. třídy, které jsou hned u zdi domu.  Pan ………a pan 
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…………..navrhuje poradit se s právníkem. Všichni zastupitelé se shodli, aby se nechaly 

pozemky vyměřit kolem pana ……….. a pana ………………parcela č. 2409/5 a parcela č. 

2408/1. Tyto pozemky nechat zaměřit od plotu k plotu, tam kde nejsou pozemky v majetku 

obce, kde jsou v majetku obce neřešit. Tyto pozemky pak navrhnout ke směně, pokud nedojde 

k dohodě o směně pozemků, tak nabídnout k odkupu pozemků a požádat právníka o spolupráci 

s této kauze. Nabídnou majitelům směnu pozemků a pak zpracovat geometrický plán. 

 

Předsedající navrhuje zaměření pozemků od plotu k plotu, které nejsou v majetku obce, 

nabídnout občanům ke směně, pak teprve zpracovat geometrický plán a celou situaci řešit 

s právníkem.  

Nebyly vzneseny žádné návrhy ani připomínky. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Všemina schválilo zaměření pozemků od plotu k plotu, které nejsou 

v majetku obce a nabídnout je občanům ke směně, pak teprve zpracovat geometrický plán a 

celou situaci řešit s právníkem.  

 

Předsedající dal hlasovat. 

Výsledek hlasování: 

Pro: 9 členů 

Proti: 

0 členů 

Zdržel se: 0 členů 

Usnesení č.  340 bylo schváleno 

3. Havarijní stav komunikace MK22c 

Předsedající předložil dvě nabídky na projektovou činnost na opravu komunikace MK22c 

pana………– cena 155.000,-Kč a pana …………. – cena 94.380,-Kč – jedná se o projektovou 

činnost komunikace inženýrské práce.  

Předsedající navrhuje podpis smlouvy na projektovou činnost na opravu komunikace MK22c 

s panem ……………za cenu 94.380,-Kč Kč a pověřuje starostu obce k podpisu smlouvy. 

Nebyly vzneseny žádné návrhy ani připomínky. 

Návrh usnesení: 
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Zastupitelstvo obce Všemina schválilo podpis smlouvy na projektovou činnost na opravu 

komunikace MK22c s panem ……….. za cenu 94.380,-Kč a pověřuje starostu obce k podpisu 

smlouvy. 

Předsedající dal hlasovat. 

Výsledek hlasování: 

Pro: 9 členů 

Proti: 0 členů 

Zdržel se: 0 členů 

Usnesení č.  341 bylo schváleno 

 

Po skončení havarijního stavu měla být komunikace opravena a uvedena do původního stavu, 

bylo zakázáno panu starostovi, který odmítá odpovědnost, když bude něco poškozeno – bylo 

navrženo přilepit obrubníky a nanést emulzi do prasklin komunikace cca 40.000,-Kč. 

Pan………….. měl přilepit obruby, ale paní ………………. to zakázala, že pan …….. s tím 

nesouhlasí, proto chce starosta zdůvodnění, proč se havarijní stav neopravil, jedná se o 

provizorní opravu asi 10.000,-Kč. Pan ………. upozorňuje, že oprava přilepení obrub je 

vyjmuta z kontextu, byla navržena oprava v hodnotě asi 50.000,-Kč, s čímž se nesouhlasilo. 

Pan starosta upozorňuje, že to byla oprava přilepení obrubníků a vysprávka vozovky s emulzí. 

Havarijní stav skončil a oprava nebyla provedena. Havarijní stav byl dán na základě narušených 

obrubníků, nebyl odstraněný, jakmile tam dáme obrubníky, končí havarijní stav. Pan ……. 

s přilepením obrubníků nesouhlasí, dle pana starosty tam obrubníky byly a nemá co rozporovat. 

Ostatní členové zastupitelstva navrhují přilepení obrubníků, poněvadž je to ochrana majetku 

pana ……… (stékání vody k domu, zimní údržba). Je nutné vysvětlit panu …….., že oprava 

přilepení obrubníků je důležitá k ochraně jeho majetku a bude dále zachována tonáž do 3,5 

tuny. Paní ……………. a pan ……… vysvětlí tuto situaci panu ………. a přesvědčit jej, aby 

obec mohla přilepit obrubníky. 

Předsedající předkládá zastupitelstvu obce návrh na přilepení obrubníků na komunikaci u domu 

pana ……….. MK22c a pověřuje paní …………… a pana ……….. k projednání s panem 

…………... 

Nebyly vzneseny žádné návrhy ani připomínky. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Všemina schválilo přilepení obrubníků na komunikaci u domu pana 

………….MK22c a pověřuje paní …………….. a pana …………. k projednání s panem 

……… 

Předsedající dal hlasovat. 

Výsledek hlasování: 

Pro: 9 členů 
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Proti: 0 členů 

Zdržel se: 0 členů 

Usnesení č.  342 bylo schváleno 

 

Pan starosta předložil zastupitelům opravu vozovky – vysprávka emulzí, zalití prasklin. Pan 

……… namítá, že tímhle způsobem nelze opravit komunikaci. Pan starosta odpovídá, že to 

není oprava komunikace úplná, ale dočasná, aby nedocházelo k většímu poškození. 

Předsedající předkládá zastupitelům návrh vysypání prasklin kamením a zalitím emulzí 

MK22c. Navrhuje taky opravu zbylých komunikací, zda může o opravě zbylých komunikacích 

rozhodnout starosta obce. 

Pan …………. vznesl připomínku, že tímto způsobem nelze komunikaci opravit. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Všemina neschválilo vysypání prasklin kamením a zalitím emulzí 

MK22c, opravu zbývajících komunikací nechávají na rozhodnutí starosty. 

Předsedající dal hlasovat. 

Výsledek hlasování: 

Pro: 4 členové 

Proti: 5 členů 

Zdržel se: 0 členů 

Usnesení č.  343 bylo schválen 

4. Vyřazení drobného majetku z evidence Obce Všemina 

4.1. Předsedající předložil návrh na vyřazení: 

- Křovinořezu STIHL FS nezjištěného typu – zadřený motor, poškozená převodovka, 

zlomené těleso rukojeti, nefunkční spojka, opotřebený nástroj – nerentabilní oprava.  

- Osobního vozidla Škoda Felicia Kombi LX 16, r.v. 1999, RZ: 3Z92349, VIN: 

TMBEGF653X0155582, stav tachometru:  180 946 km – opotřebená spojková lamela, 

prasklé těsnění hlavy válců, opotřebení zdvihátek ventilů, nefunkční ventilátor topení, 

koroze karoserie, opotřebované brzdové bubny, obložení zadní nápravy, nefunkční 

brzdové válečky zadní nápravy – doporučeno k vyřazení. 

- Monitor – rozbitý průvanem, bez cizího zavinění. 

- Sekačka – nefunkční – nelze opravit. 

Nebyly vzneseny žádné návrhy ani připomínky. 

Návrh usnesení: 
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Zastupitelstvo obce schválilo vyřazení Křovinořezu STIHL FS nezjištěného typu, Osobního 

vozidla Škoda Felicia Kombi LX 16, r.v. 1999, RZ: 3Z92349, VIN: TMBEGF653X0155582, 

stav tachometru:  180 946 km, monitoru, sekačky na trávu. 

Předsedající dal hlasovat. 

Výsledek hlasování: 

Pro: 9 členů 

Proti: 0 členů 

Zdržel se: 0 členů 

Usnesení č.  344 bylo schváleno 

 

__________________________________________________________________________________ 

 

4.2. Starosta obce předložil přítomným zastupitelům ke schválení přijetí daru od Charity 

Zlín, Burešov 4886 – průmyslový odvlhčovač ATIKA ALE 500N, výrobní číslo 2018-

14778-002756 v ceně 17.712,-Kč a zařazení do drobného majetku obce. Zároveň 

předložil návrh k zařazení do majetku obce pódium na hřišti TJ Sokol Všemina. 

 

 

Nebyly vzneseny žádné návrhy ani připomínky. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Všemina schválilo přijetí daru od Charity Zlín, Burešov 4886 – 

průmyslový odvlhčovač ATIKA ALE 500N, výrobní číslo 2018-14778-002756 v ceně 

17.712,-Kč a zařazení do drobného majetku obce a zařazení do majetku obce pódium na hřišti 

TJ Sokol Všemina. 

 

Předsedající dal hlasovat. 

Výsledek hlasování: 

Pro: 9 členů 

Proti: 0 členů 

Zdržel se: 0 členů 

 

Usnesení č.  345 bylo schváleno 

__________________________________________________________________________________ 
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5. Žádosti o finanční podporu 

Předsedající předložil žádost o poskytnutí dotace Diakonie ČCE – středisko Vsetín na částku 

5.000,-Kč na zajištění financování nákladů spojených s poskytováním sociálních služeb Dle 

zákona č. 108/2006 Sb. 

Předsedající navrhuje zamítnout žádost o poskytnutí dotace Diakonii ČCE – středisko Vsetín 

na částku 5.000,-Kč. 

Nebyly vzneseny žádné návrhy ani připomínky. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Všemina zamítlo žádost o poskytnutí dotace Diakonie ČCE – středisko 

Vsetín na částku 5.000,-Kč na zajištění financování nákladů spojených s poskytováním 

sociálních služeb Dle zákona č. 108/2006 Sb. 

Předsedající dal hlasovat: 

Výsledek hlasování: 

Pro: 9 členů 

Proti: 0 členů 

Zdržel se: 0 členů 

Usnesení č.  346  bylo schváleno 

 

6. Různé 

 

6.1. Nájemní smlouva s ŘSD 

Předsedající předložil ke schválení nájemní smlouvu s ŘSD na zvláštní užívání komunikace 

při dobudování chodníku podél silnice III/4915 horní konec obce a pověření starosty obce 

k podpisu smlouvy. 

Nebyly vznešeny žádné návrhy ani připomínky. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Všemina schválilo nájemní smlouvu s ŘSD na zvláštní užívání 

komunikace při budování chodníku podél silnice III/4915 horní konec obce a pověřilo 

starostu podpisem smlouvy. 

Předsedající dal hlasovat: 

Výsledek hlasování: 

Pro: 9 členů 



ANONYMIZOVANÉ INFORMACE 

z jednání zastupitelstva obce Všemina konaného dne 7.9.2020 

 

Proti: 0 členů 

Zdržel se: 0 členů 

Usnesení č. 347  bylo schváleno 

 

6.2. Celoplošná deratizace 

Předsedající předkládá návrh celoplošné deratizace obce. Zatím jsme neměli žádné stížnosti, 

pouze pan……….. a snad pan ……….. Mohli bychom zkusit dva roky provést deratizaci, 

jako okolní obce. 

Někteří zastupitelé nesouhlasí s celoplošnou deratizací, není zapotřebí, strach z otravy 

domácích mazlíčků. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Všemina neschválilo celoplošnou deratizaci. 

Předsedající dal hlasovat: 

Výsledek hlasování: 

 

Pro: 2 členové 

Proti 7 členů 

Zdržel se: 0 členů 

Usnesení č. 348  bylo schváleno 

 

6.3. Částečná deratizace 

Předsedající předkládá částečnou deratizaci označených míst – u pana …….. a pana ……….. 

Nebyly vzneseny žádné návrhy ani připomínky. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Všemina schválilo deratizaci označených míst – u pana…….., pana 

…….. 

Předsedající dal hlasovat: 

Výsledek hlasování: 

 

Pro: 8 členů 

Proti: 1 člen 

Zdržel se: 0 členů 
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Usnesení č. 389  bylo schváleno 

 

6.4. Zátěžová statická zkouška mostu 

Předsedající předložil protokol o statické zátěžové zkoušce u mostu – stavba  „Rekonstrukce 

mostu v k.ú. Všemina na pozemcích 2401/7, 116/1, 2417/3, 2327/49, 2327/46, 2417/5, 115/3, 

2402, 2327/45 a 2417/1“ Zatěžovací cyklus by měl být 90MPa, z jedné strany je 85MPa, což 

by podle stavebního dozoru bylo dostačující, ale z druhé strany je pouze 71MPa, což zhutnění 

nestačí.  

Předsedající navrhuje před pokládkou asfaltového koberce podat znovu protokol o statické 

zátěžové zkoušce. 

Nebyly vzneseny žádné návrhy ani připomínky. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce schválilo nový protokol o statické zátěžové zkoušce před pokládkou 

asfaltu. 

Předsedající dal hlasovat: 

Výsledek hlasování: 

Pro: 9 členů 

Proti: 0 členů 

Zdržel se: 0 členů 

Usnesení č.  350 bylo schváleno 

 

6.5. Adventní jarmark 

Předsedající připomněl organizaci Adventního jarmarku – datum stanovení 28.11.2020. 

Konání jarmarku však nebudeme stanovovat nyní, upřesníme dle hygienických předpisů. 

Adventní jarmark bychom opět organizovali na farním hřišti dle názorů zastupitelů. 

6.6. Knihovní řád 

Předsedající předložil zastupitelům ke schválení knihovní řád s přílohou 

Nebyly vzneseny žádné návrhy ani připomínky. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce schválilo knihovní řád s přílohou 

Předsedající dal hlasovat: 

Výsledek hlasování: 

Pro: 9 členů 
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Proti: 0 členů 

Zdržel se: 0 členů 

 

Usnesení č.  351 bylo schváleno 

 

6.7. Oprava cest 

Starosta obce informuje zastupitele o opravách cest, pokud tady bude technika na asfaltování, 

jedná se o komunikaci k panu ………….., kde mu to již bylo dříve přislíbeno, dále k panu 

……………., jde o komunikaci k jednomu domu, zastupitelé navrhují řešit jiné komunikace, 

které jsou k více domům a jsou v horším stavu – např. k paní …………….., pan starosta 

informuje, že je více takových komunikací – k chatám, k panu ………………... Dle 

informace starosty obce chtěl využít techniku, která již bude v obci, dotazuje se, zda by 

nebylo vhodné u pana …………….položit asfaltový koberec, když je připraven podklad, 

s tím že by se pan ………………… spoluúčastnil nějakou částkou. Zastupitelé nechtějí tuto 

komunikaci nyní řešit. V současné době doporučují opravit pouze komunikaci k panu 

…………………. 

6.8. Chodník na hřbitov 

Pan ……………… upozorňuje na opravu chodníku na hřbitov, který nejsme schopni opravit. 

Pan starosta namítá, že chodník nechtěl opravovat pan farář, když bude přístupová cesta 

z parkoviště. Nemusíme rekonstruovat celý chodník, ale aspoň provést vysprávku, zalít 

betonem díry, které tam jsou v rámci ochrany zdraví občanů. Pan starosta informuje, že 

vysprávka chodníku měla být provedena panem …………………. již dříve. Nějak se na to 

opomnělo. 

6.9. Veřejné osvětlení 

Pan starosta předložil návrh na nákup LED světel BRP 102 – 39 wattů – 10 kusů – do ulice 

k ……………..,,……………a…………….., cena jednoho světla je 2 231,-Kč bez DPH, 

celková cena 22.310,-Kč bez DPH. 

Nebyly vzneseny žádné návrhy ani připomínky. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce schválilo nákup nových LED světel BRP 102 – 39 wattů – 10 kusů do 

ulice k Jančům Tomšům a Bártkovi, cena jednoho světla 2.231,-Kč bez DPH, celková cena 

22.310,-Kč bez DPH s recyklačním poplatkem. 

Předsedající dal hlasovat: 

Výsledek hlasování: 

Pro: 9 členů 

Proti: 0 členů 



ANONYMIZOVANÉ INFORMACE 

z jednání zastupitelstva obce Všemina konaného dne 7.9.2020 

 

Zdržel se: 0 člčnů 

 

Usnesení č.  352 bylo schváleno 

 

6.10. Komunitní centrum 

Předsedající informuje, že byla vyvěšena výzva na komunitní centrum, měli bychom podat 

žádost na dotaci na komunitní centrum, zpracovává se studie, projekt je zpracovaný, rozpočet 

vám všem byl předložen, bohužel pan starosta nemá ještě indikátory, které by chtěl doladit 

během příštího týdne za pomoci paní……………………., která se nabídla zajišťovat sociální 

službu zdarma. Zatím jsme stanovili počet lidí na 1 akci – 6 – 8 lidí. Pan………….. má dotaz, 

jestli bude bar zachován, starosta odpovídá, že bar bude beze změny, pouze dveře z chodby 

budou mimo vchodu do sklepa. Pan ………………. se dotazuje, zda bude možnost bourání 

chlévů, protože na veřejném projednávání zaznělo něco jiného, pan starosta odpovídá, že 

bourání chlévů je možné, protože nejsou součástí projektu. Bourání chlévů nemůže být 

z dotací, finanční částka na venkovní úpravy bude využita na chodník. Název můžeme změnit 

např. na Obecní dům. 

Předsedající navrhuje schválit podání žádosti na dotaci na Komunitní centrum. 

Nebyly vzneseny žádné návrhy ani připomínky. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce schválilo podání žádosti na dotaci na Komunitní centrum. 

Předsedající dal hlasovat: 

Výsledek hlasování: 

Pro: 6 členů 

Proti: 0 členů 

Zdržel se: 3 členové 

 

Usnesení č.  353 bylo schváleno 

 

6.11. Ukliďme Česko 

Pan předsedající informuje zastupitele o akci Ukliďme Česko dne 17.10.2020, které zaštiťuje 

pan ……………. – úklid hranic, maminky s dětmi kolem přehrady. Této akce by bylo 

vhodné, aby se účastnili všichni zastupitelé. 

6.12. Integrovaný dopravní  systém  

Pan starosta informoval o spuštění integrovaného dopravního systému Zlínského kraje. 
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6.13. Podpora a rozvoj regionů 

Pan starosta předložil přítomným informace o dotačních titulech, které byly vyhlášeny, 

předsedající by očekával nejlépe dotace na komunikace – např. k ……………, která by 

potřebovala opravit, ale podmínky ani v minulosti jsme nemohli splnit. Dotační tituly jsou se 

30% spoluúčastí. Paní ……………… se dotazuje, zda by nebylo možné nějak napasovat 

školu na tuto dotaci, pasport školy je hotový, je nutné, aby si jej paní ředitelka prostudovala a 

najít projektanta a pak stanovit, co je potřeba opravit. Bylo by potřeba odizolovat budovu, 

opravu fasády a střechy. 

Dále by se mohly dotace využít i na rekonstrukci budovy sportovců – zpracovat rozpočet. 

Zjistit zda budeme budovu zvětšovat nebo ji necháme, pokud by to bylo možné tak zvětšit bez 

sloupů, aby se dala využít i jako tělocvična. Pan………………… zkusí se domluvit s Ing. 

………………….. na zpracování projektu. 

Znovu zažádat o dotaci na dětské hřiště na ……………., pokud nám žádost nevyjde, tak 

budovat až na jaře z našeho rozpočtu. Určitě bychom mohli postavit prvek, který nám byl 

předložen panem starostou. Paní kronikářka …………………. poděkovala zastupitelům za 

vybudování dětského hřiště u TJ Sokol. 

Paní ………………žádá zastupitele, aby se zamysleli, co bychom mohli vybudovat z dotací, 

abychom nechali zpracovat projekty a zkusit zažádat o více dotačních titulů. 

6.13. Předvánoční setkání seniorů 

Zastupitelé se dohodli, že předvánoční setkání seniorů se nebude konat z důvodu epidemie, 

pokud by byla příznivější situace můžeme rozhodnout o konání předvánočního setkání 

seniorů. 

7. Rozpočtová opatření 

Předsedající předložil rozpočtové opatření č. 6 

Příjem 

Kompenzační bonus ze státního rozpočtu                    pol 4111               1,417.500,-Kč 

(1.250,-Kč/1 osoba/ - 1.134 obyvatel) 

Vrácení platby ze záloh – energie              par. 6171   pol. 2111                   33.000,-Kč 

Celkem zvýšení příjmů                                                                            1,450.500,-Kč 

 

Výdej 

Správa v lesním hospod. práce v lese       par. 1036   pol. 5169                   200.000,-Kč 

Nákup knih do knihovny                          par. 3314   pol. 5136                        5.000,-Kč 
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Nemocnice Mil.Bratří Vizov. nein,dot.    par. 3599   pol. 5222                        5.000,-Kč 

Dohody o provedení práce                       par. 6171   pol. 5021                       50.000,-Kč 

Zaměstnanci mzdy                                   par. 6171   pol. 5011                     130.000,-Kč 

Drobný dlouhodobý majetek                   par. 6171    pol. 5137                      30.000,-Kč 

Studená voda – nebylo rozpočtováno     par. 6171     pol. 5151                      20.000,-Kč 

Platba za el. Energie – obec                    par. 6171    pol. 5154                       30.000,-Kč 

Platba za el. Energie – veřejné osvět.     par. 3631    pol. 5154                     100.000,-Kč 

Zpracování dat- IT                                  par. 6171    pol. 5168                       40.000,-Kč 

Zaměření místní komunikace  MK22c   par. 2212    pol. 6121                       80.000,-Kč 

(k Medoksu) 

Zaměření místní komunikace                 par. 3639    pol. 5169                       70.000,-Kč 

 

Celkem zvýšení výdajů                                                                                760.000,-Kč 

 

Na rezervu obce – pol. 8115 vracíme celkem                                             690.500,-Kč 

 

Veřejné osvětlení 

Opravy veřejného osvětlení                    par. 3631  pol. 5171                        -50.000,-Kč 

Materiál na veřejné osvětlení                  par. 3631  pol. 5139                         50.000,-Kč 

 

Volby do zastupitelstev krajů a do Senátu ČR 

Příjem dotace na volby                                                      par. 4111                47.000,-Kč 

Výdej na volby, materiál, mzdy, občerstvní, program      par. 6115                47.000,-Kč 

 

Nebyly vzneseny žádné návrhy ani připomínky. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č. 6 

Příjem 

Kompenzační bonus ze státního rozpočtu                    pol 4111               1,417.500,-Kč 
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(1.250,-Kč/1 osoba/ - 1.134 obyvatel) 

Vrácení platby ze záloh – energie              par. 6171   pol. 2111                   33.000,-Kč 

Celkem zvýšení příjmů                                                                            1,450.500,-Kč 

 

Výdej 

Správa v lesním hospod. práce v lese       par. 1036   pol. 5169                   200.000,-Kč 

Nákup knih do knihovny                          par. 3314   pol. 5136                        5.000,-Kč 

Nemocnice Mil.Bratří Vizov. nein,dot.    par. 3599   pol. 5222                        5.000,-Kč 

Dohody o provedení práce                       par. 6171   pol. 5021                       50.000,-Kč 

Zaměstnanci mzdy                                   par. 6171   pol. 5011                     130.000,-Kč 

Drobný dlouhodobý majetek                   par. 6171    pol. 5137                      30.000,-Kč 

Studená voda – nebylo rozpočtováno     par. 6171     pol. 5151                      20.000,-Kč 

Platba za el. Energie – obec                    par. 6171    pol. 5154                       30.000,-Kč 

Platba za el. Energie – veřejné osvět.     par. 3631    pol. 5154                     100.000,-Kč 

Zpracování dat- IT                                  par. 6171    pol. 5168                       40.000,-Kč 

Zaměření místní komunikace  MK22c   par. 2212    pol. 6121                       80.000,-Kč 

(k Medoksu) 

Zaměření místní komunikace                 par. 3639    pol. 5169                       70.000,-Kč 

 

 

Celkem zvýšení výdajů                                                                                760.000,-Kč 

 

Na rezervu obce – pol. 8115 vracíme celkem                                             690.500,-Kč 

 

Veřejné osvětlení 

Opravy veřejného osvětlení                    par. 3631  pol. 5171                        -50.000,-Kč 

Materiál na veřejné osvětlení                  par. 3631  pol. 5139                         50.000,-Kč 

 

Volby do zastupitelstev krajů a do Senátu ČR 
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Příjem dotace na volby                                                      par. 4111                47.000,-Kč 

Výdej na volby, materiál, mzdy, občerstvení, program      par. 6115                47.000,-Kč 

 

Předsedající dal hlasovat: 

Výsledek hlasování: 

Pro: 9 členů 

Proti: 0 členů 

Zdržel se: 0 členů 

 

Usnesení č.  354 bylo schváleno 

 

8. Diskuze 

8.1.  

Paní ………… žádá, zda by se nemohlo opravit opláštění čističky u školy, jsou zde díry, je to 

nebezpečné. Pan starosta odpovídá, aby paní ………………… řešila novou čističku u školy – 

projekt, návrhy. Kanalizace je oddílná kanalizace hned od …………., je tam někde chyba, jde 

nám tam voda a nevíme odkud. Pan ………………….informuje, že čistička by se měla řešit 

s odkanalizováním i cesty ke hřbitovu. Je nutná také oprava kanálu pod silnicí, kde není 

dostačující průměr. Pan ……………….. navrhuje, zda by nemohla firma pana ……….. 

opravit tento kanál za to, že mají pronajatý pozemek na „Kanadě“ bezplatně. Pan starosta 

navrhuje nové opláštění čističky nebo projekt na novou čističku a odvodnění i z komunikace 

od hřbitova. Je nutné zjistit, kde se dostává voda do kanalizace, při dešti by se mohlo mapovat 

kanál od kanálu, kde přibývá voda.  Nyní paní ……………… nám prodloužila stavební 

povolení na čističku pod obcí. Vloni nám skončilo povolení na vypouštění odpadních vod, 

musí být nové, tento problém nám řeší paní ………………….., my si stanovíme limity podle 

vzorků, které nám kolísají, pokud to bude podle průměru, tak určitě překročíme limity a 

budeme opět pokutováni. Čistička bude stát alespoň 5 milionů, pokud budeme budovat 

čističku pod obcí, nebude nám tato čistička u školy k ničemu. Pan Kolařík informuje, že jsou 

dotace na čističky a kanalizaci – 70%, je nutné zjistit, jaké jsou tam podmínky. Pan 

………….navrhuje zpracovat projekt na čističku, jsou čističky kontejnerové, pak bychom ji 

mohli umístit v místech, které nejdou připojit na kanalizaci. Mohli bychom oslovit pana  

…….., je to poradce, který ví jak to zpracovat. Pan …………… navrhuje oslovit firmu, která 

zpracovává i projekt a vyřídí dotace, pan starosta nemá dobré zkušenosti s dotačními 

průvodci. 

 

8.2. 
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Firma pana ……………. přislíbila opravu chodníku na levé části hřbitova. Pan …………se 

dotazuje, jestli by nebylo dobré uzavřít nějakou smlouvu o pronájmu pozemku na „Kanadě“ a 

stanovit cenu tohoto pronájmu. Stále využívají větší prostor, tak ať nám uhradí nájem nebo 

provedou práci za pronájem. V současné době máme k dispozici jejich vozík, který stále 

využíváme. Spolupráce je stále, ale měli bychom si stanovit cenu pronájmu a prací, které pro 

nás dělají. Měli bychom si nechat nacenit cenu pozemku a pak můžeme stanovit tržní cenu.  

8.3. 

Smlouva na parkoviště u hřbitova je zaslána technikovi k podpisu, je zaměřený pozemek a 

souhlas s dělením pozemku, ale stále se smlouva nevrátila. 

8.4. 

Paní ……………………se dotazuje, zda není nějaké zařízení na vyklápění velkých popelnic 

na plasty a papír, které musí vybírat ručně pracovníci obce. Tuto situaci řešil již pan starosta 

s panem ………………, ale přídavné zařízení je velmi drahé, za tu cenu bychom mohli 

zakoupit nové auto pro vývoz, z toho důvodu se pořídily kontejnery. 

8.5. 

Paní …………………. navrhuje odvoz kontejnerů z parkoviště od Šemíka, sklo umístit u 

dolního obchodu, kde je více skleněného odpadu, než pojme 1 kontejner. Odpad na parkovišti 

u Šemíka dováží občané z jiných vesnic, pokud kontejnery převezeme k myslivecké chatě, tak 

bude tato situace stejná. Pokud budou převezeny do vesnice, nebudou lidé mít odvahu 

skladovat odpad vedle kontejnerů. Pan starosta navrhuje pořídit kamery. Pan starosta 

upozorňuje, že více odpadů pak bude u kontejnerů pod vlekem. Dále navrhuje, abychom 

zjistili, jak plníme odpad papíru a plastů vzhledem k dotacím. Převoz kontejnerů k obchodu 

nelze, není prostor, u ……………… by muselo být povolení na vydláždění pod kontejnery. 

Zastupitelé se dohodli, že se kontejnery zruší a uvidí se, jaká bude situace. 

8.6. 

Paní ………….. požaduje, aby se řešila emailová pošta, z poštovního klienta nemůžeme 

odesílat poštu na podatelnu, z podatelny nám pošta taky nedojde. Chtěli bychom, aby pošta 

chodila přes podatelnu a podatelna aby třídila poštu, která nám patří. 

Pan starosta odpovídá, že toto řešení není na jednání zastupitelstva a měli bychom to řešit 

s panem ……………… Řešili jste tohle s panem ………….., ale bylo nám sděleno, že to 

jinak nejde.  

8.7.  

Předsedající předkládá znalecký posudek 7297 – 177/2020 o ceně nemovité věci – pozemku 

parcelní číslo st. 379, jehož součástí je jiná stavba bez č.p./č.e. v katastrálním území Všemina 

evidovaný jako zastavěná plocha a nádvoří, cena pozemku činí 5.022,52,-Kč. Vlastníkem 

oceňované nemovitosti – pozemku parcelní číslo st. 379 – zastavěná plocha a nádvoří o 

výměře 24,0 m2, jehož součástí je jiná stavba bez č.p./e.v. v katastrálním území Všemina je 

Obec Všemina. Pozemek parcelní číslo st.379 – zastavěná plocha a nádvoří o výměře 24,0 m2 

navrhuje předsedající zanést do majetku obce . 



ANONYMIZOVANÉ INFORMACE 

z jednání zastupitelstva obce Všemina konaného dne 7.9.2020 

 

Nebyly vzneseny žádné návrhy ani připomínky. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje zanést do majetku obce pozemek parcelní číslo st.379 – 

zastavěná plocha a nádvoří o výměře 24,0 m2. 

Předsedající dal hlasovat: 

Výsledek hlasování: 

Pro: 9 členů 

Proti: 0 členů 

Zdržel se: 0 členů 

 

Usnesení č.  355 bylo schváleno 

 

8.8. Předsedající předkládá návrh na vybudování prodloužení vodovodu s šachtou pro 

připojení vodovodu k rodinnému domu č.p.41. Vybudování vodovodní přípojky s šachtou až 

po vodoměr, který bude umístěn v šachtě bude hrazen s prostředků obce, od vodoměru 

vodovodní přípojku bude hradit majitel rodinného domu č.p.41. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje vybudování prodloužení vodovodu s šachtou pro připojení 

vodovodu k rodinnému domu č.p. 41. Vybudování vodovodní přípojky s šachtou až po 

vodoměr, který bude umístěn v šachtě bude hrazen s prostředků obce, od vodoměru 

vodovodní přípojku bude hradit majitel rodinného domu č.p. 41. 

 

Předsedající dal hlasovat: 

Výsledek hlasování: 

Pro: 8 členů 

Proti: 1 člen 

Zdržel se: 0 členů 

 

Usnesení č.  356 bylo schváleno 
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9. Závěr 

Starosta poděkoval všem přítomným za účast a ukončil jednání zastupitelstva v 21:45 hod. 

 

 

 

Zapsala:                   ……………………………………… 

       

 

Starosta obce:          ………………………………………. 

 

 

Místostarosta obce:  ………………………………………. 

 

 

Ověřovatelé: 

 

 

 

 

……………………………….….. 

                       

…………………………………… 

 


